
PROTOKOLL
FÖRT VID SAMMANTRÄDE I DJURGÅRDENS IDROTTSFÖRENINGS 

STYRELSE PÅ STADION DEN 11/10 1949.

Närvarande: Larson, Duner, Nordlund, Rinman, 
Liliequist och under sammanträdets 
senare del Garpe.

§ 1. Öppnades sammanträdet av ordf., varefter sekr. föredrog proto
koll från de två senaste sammanträdena.

§ 2. Beslöts på anmärkning av Nordlund att röstsiffrorna i § 6 i 
protokollet av den 26/9 i fråga om beslutet om bordtennis
sektionens jugoslaviska resa skulle ändras från 4:3 till 
5:2. I övrigt godkändes protokollen i befintligt skick.

§ 3. Beslöts att höja brandförsäkringen på inventarier i Hammar
by skidbacke och skidstuga till 5.000 kr.

§ 4. Skidsektionens förslag till back-kommitté tillstyrktes i en
lighet med följande: S. Larson, A. Kemmlert, B. Carlqvist, A. 
Norling och G. Berg.

§ 5. Diskuterades namn för kommitté att handha SM-arrangemanget 
för backe och kombinerad löpning 1951 ock beslöts att vid
tala: K. Lindh, H. Hedjersson, T. Berglund, H. Wising och E. 
Ohlson.

§ 6. Fastställdes följande anslag:
till skidsektionen - 2.500 kronor,
till orienteringssektionen - 983 kr. 50 öre
till bowlingsektionen - 500 kr., vilket belopp 
skulle utgöra en gåva och ställas till sektionens för
fogande som en erkänsla för goda sportsliga resultat.

§ 7. Beslöts att på ansökan av DIF:s dambandylag avskriva dess 
skuld till föreningen på 200 kr.

§8. På anmodan av Riksidrottsförbundet att sända representanter för 
att diskutera en del redaktionella ändringar etc. i föreningens 
till RF för godkännande inlämnade stadgar utsågos Larson, Rin
man och Liliequist, vilken sistnämnde skulle träffa Överens
kommelse med RF om lämplig tid för mötet.

§ 9. Fördes på tal bordtennissektionens resa till Jugoslavien, vil
ken meddelades redan vara anträdd. För att bereda Extergren, 
som hade alla detaljer om turnén, tillfälle att närvara vid 
detta ärendes behandling, beslöts att bordlägga detsamma till 
nästa sammanträde.

§ 10. Föredrogs en skrivelse från Bengt Grive med meddelande att han 
utträtt ur föreningen.

§ 11. Fastställdes nästa sammanträde till den 25 okt.


